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Z artykułu prasowego opublikowanego w Gazecie Wyborczej w dniu 18 grudnia 

2009 r. pod tytułem „Kremer: zarzuty o braku Polaków w Europejskiej Służbie -

nieuzasadnione" powziąłem wiadomość o działaniach podejmowanych przez 

Ministerstwo Spraw Zagranicznych mających na celu zwiększenie reprezentacji 

Polaków w dotychczasowych przedstawicielstwach Komisji Europejskiej. W dniu zaś 

26 czerwca 2009 r. w Gazecie Wyborczej ukazał się artykuł pod tytułem „Polski desant 

na posady w Brukseli". Z treści tego artykułu wynikało, że Urząd Komitetu Integracji 

Europejskiej na przełomie maja i czerwca 2009 r. skierował do Brukseli listy, w których 

określił listę priorytetowych stanowisk do obsadzenia przez polskich przedstawicieli. 

Sprawą nierównego traktowania Polaków w konkursach na unijnych urzędników 

interesowałem się już w czerwcu 2008 r. W tej sprawie występowałam wtedy między 

innymi do Europejskiego Rzecznika Praw Obywatelskich sygnalizując ten problem 

i zwracając się z prośbą o podjęcie stosownych działań. Chciałbym jednocześnie 

przypomnieć, iż przy podejmowanych przeze mnie działaniach w 2008 r., Urząd 

Komitetu Integracji Europejskiej poinformował mnie, że zamierza podjąć nowe 

inicjatywy, które miałyby na celu wsparcie polskich kandydatów w postępowaniach 

konkursowych. 
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W związku z powyższym, działając na podstawie art. 13 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 

15 lipca 1987 r. o Rzeczniku Praw Obywatelskich (Dz. U. z 2001, Nr 14, poz.147 ze 

zm.), zwracam się do Pana Ministra z uprzejmą prośbą o przedstawienie wyjaśnień w tej 

sprawie, jak też o przesłanie wszelkiej korespondencji prowadzonej w tym zakresie przez 

Urząd Komitetu Integracji Europejskiej, jak też Ministerstwo Spraw Zagranicznych, 

z uwagi na rozważanie przeze mnie ponownego wystąpienia w tej sprawie do Europejskiego 

Rzecznika Praw Obywatelskich. 


